

Ain – Parc aux Oiseaux et cité médiévale de Pérouges France – Birds Park and the medieval city of Perouges

Départ de Genève par la route à travers le département de l'Ain en France jusqu'au célèbre Parc aux Oiseaux, le plus grand par animalier de France dédié aux oiseaux, avec de nombreux biotopes et une variété d'espèces unique.

Departure from Geneva through the Ain province in France until the famous Birds Park the largest animal park dedicated to birds, with numerous different biotopes and a unique variety of birds species from the entire world.



Le parc est divisé en différentes zones qui correspondent aux milieux environnementaux divers tels que tropicaux, zone australe, oiseaux aquatiques, grands rapaces, perroquets, pingouins, etc... Déjeuner dans le restaurant du parc. La visite se conclut avec un spectacle live en plein air d'oiseaux tropicaux, phénoménal ! Journée idéale pour les enfants.

The Park is divided in different zones corresponding to specific environmental conditions like the tropics, austral zone, aquatic birds, big birds of prey, parrots, penguins, etc... . Lunch in the restaurant of the Park.

The visit ends with a live outdoor show with tropical birds flying.. just amazing ! It's an ideal excursion for kids.



Continuation pour la cité médiévale de **Péruges**, inscrite au patrimoine mondial de l'Unesco et l'un des plus beaux villages d'époque de France. Maisons de pierre intactes et ambiance du moyen-âge garantie.

Continue for the medieval city of Perouges, listed on the world heritage by Unesco and one the most authentic and beautiful village of France. Stone houses are intact and atmosphere from the Middle-Age granted !

